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Na posiedzeniu Rady WEL w dniu 16 lutego 2011 roku
podjęto uchwały w sprawie:

150/III/10/12 Wszczęcia przewodu habilitacyjnego ppłk. dr. inż. Mateuszowi Pasternakowi w dziedzinie nauk technicznych, 
dyscyplinie elektronika.

151/III/10/12 Wyznaczenie recenzentów dorobku naukowego i rozprawy habilitacyjnej ppłk. dr. inż. Mateusza Pasternaka 
w osobach: prof. dr hab. inż. Leszek Jaroszewicz (WAT) i prof. dr hab. inż. Eugeniusz Kozaczka (AMW).

152/III/10/12 Wszczęcia postępowania o nadanie tytułu naukowego profesora 
dr. hab. inż. Tadeuszowi Wysockiemu w dziedzinie nauk technicznych, dyscyplinie telekomunikacja.

153/III/10/12
Wyznaczenie recenzentów dorobku naukowego, dydaktycznego i organizacyjnego 
dr. hab. inż. Tadeusza Wysockiego w osobach: prof. dr hab. inż. Marek S. Amanowicz (WAT) 
i prof. dr hab. inż. Krzysztof W. Wesołowski (PP).

154/III/10/12
Wszczęcia przewodu doktorskiego mgr. inż. Mariusza Łuszczyka i wyznaczenie na promotora 
prof. dr. hab. inż. Bronisława Steca. Temat rozprawy: „Zastosowanie technik mikrofalowych do pomiaru 
wybranych parametrów życiowych człowieka”.

155/III/10/12 Zamknięcia przewodu doktorskiego mgr. inż. Marka Sztemberga – brak postępów. Data wszczęcia 23.04.03.

156/III/10/12 Zamknięcia przewodu doktorskiego mgr. inż. Michała Gawrońskiego – brak postępów. Data wszczęcia 29.05.02.

157/III/10/12 Obchodów Jubileuszu 60-lecia Wydziału Elektroniki. 
Obchody odbędą się według planu ustalonego przez Dziekana.

158/III/10/12

Aktualizacji planów i programów nauczania dla naboru 2011. Po dyskusji ustalono, że plany i programy nauczania
dla naboru 2011 należy opracować w oparciu dokumenty dla naboru 2010 z uwzględnieniem: zamiany ze sobą
semestrów nauczania przedmiotów: „Architektura komputerów i systemy operacyjne” i „Języki programowania”;
oraz realizacji przedmiotu „Podstawy teledetekcji” dla studentów MON z V na III semestr.

Ponadto wysłuchano informacji dotyczącej działalności naukowo-dydaktycznej w ISE.


